
AKCIJA OČISTIMO OKOLJE V KS POLHOV GRADEC

Kritika vaškim odborom in Snagi
Kot vsako leto se je tudi letos KS Polhov Gradec

odzvala akciji čiščenja okolja. V akciji, ki je potekala od
15. do 24. aprila so sodelovali nekateri vaški odbori,
Planinsko društvo, Turistično društvo Briše, Ribiška dru-
žina Dolomiti in delavca, ki delata po programu javnih
del.

Najbolj aktiven je bil vaški odbor Briše in njihovo novo
ustanovljeno Turistično društvo. Akcije se je udeležila
vcčina prebivalcev omenjenega naselja, ki so zbrali za
6 kamionov odpadnega materiala od raznih štedilnikov
do avtomobilskih delov, ki jih brezvestni ljudje odmeta-
vajo ob potokih in po gozdovih. Podobno akcijo je lansko
leto organiziral vaški odbor Babna gora. Planinsko dru-
štvo je očistilo področje Tošča, Grmade in Polhograjske
gore. Ribiška družina pa je očistila bregove ob Gradašči-
ci. Lovska družina Polhov Gradec pa žal ni pripravljena
sodelovati v omenjenih akcijah z argumentom, da člani
ne onesnažujejo okolja. Naloga lovskih družin je varstvo
in gojitcv divjadi in varstvo ter zaščita narave, zato
menimo, da so se lovci prav tako dolžni udeleževati
podobnih akcij.

Poleg lovske družinc se niso udeležile akcije: vaška
skupnost Polbov Gradec, Podreber, Srednja vas, Prista-

va, Praproče, Satnik. Kritike vredna je bila organizacija
odvoza odpadkov, ki ga je opravljalo komunalno podjet-
je Snaga ter kritika odboru, ki vodi akcijo pri Mestnem
sekretariatu za komunalno gospodarstvo. Ko so udele-
ženci akcije zvozili vsc odpadke na dostopna mesta, smo
klicali podjetje Snaga za odvoz. Naslednji dan so se
odvzali s poltovornim avtomobilom, ki pa ni primeren za
odvoz. Odvoz je tako trajal ves teden, pomagati pa smo
jim morali celo nakladati odpadne avtomobilske dele. Iz
tega je razvidno, da so krajani v enem dnevu zbrali toliko
odpadkov, kot jih je komunala sposobna odpeljati
v enem tednu.

Če Snaga nima dovolj vozil, naj v bodoče prepusti tudi
organizacijo odvoza krajevnim skupnostim, ki so sposob-
ne izpeljati celotno akcijo, s tem pa bi bili tudi stroški
manjši. Predlagamo gospodu Dolinarju in mestnemu se-
kretariatu, da o tem razmislijo za prihodnje leto.

Pozivam vse prebivalce krajevne skupnosti Polhov
Gradec, da varujejo in skrbijo za čisto in zdravo okolje,
saj je to nujno za razvoj turizma, ki pa ga bomo lahko
razvijali le, če bomo ohranjali lepo naravno dediščino.
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